



日期： 7/10/2020

致：全体师生、家长

### 全校停课事宜(更新)

本校遵循教育部最新宣布，学校从 10 月 8 日至 10 月 23 日停课，以落实 CMCO。

2. 10 月 8 日所有级别实体课、网课暂停一天。
3. 初一至高三级学生从 10 月 9 日开始按原时间表(实体课课表)上课，学生必须根据各科的 Zoom ID 或 Google Meet Link 进入网络课室上课。
4. 老师将掌握学生的出席情况，学生不可无故缺席或迟到，凡缺席者必须进入以下链接请假，并出示相关证明：  
<https://forms.gle/7qHiNATkUDy81S6B9>
5. 此阶段形成性评量尤其重要，同学务必准时完成作业、测验、报告等。请同学务必留意各科 Google Classroom，留意老师发布的信息。
6. 政考网课安排：  
PBS: 逢周一、二、三 4:00-5:30pm  
高一、高二 SPM: 逢周一至周三 4:00-5:30pm

敬请留意，并祝平安健康！

校长室 启





# 濱華中學 PIN HWA HIGH SCHOOL

Date: 7 October 2020

Attention: All teachers, students and parents

## **Full Suspension of School (Revised)**

In accordance with the latest announcement by the Ministry of Education tonight, the Conditional Movement Control Order (CMCO) will be imposed in Klang, Selangor, our school will be CLOSED from 8 October till 23 October 2020 to abide by the government's order.

2. There will be **NO** in-person classes or online classes for all students on 8 October.
3. Students from Junior 1 to Senior 3 will attend online classes using the Zoom ID or Google Meet Link of each subject based on the school existing timetable from 9 October onwards.
4. Teachers will monitor the attendance of students. Students are not allowed to be absent or late without justifiable reason. Those who are absent must submit their application for leave and the proof using the link below:  
<https://forms.gle/7qHiNATkUDy81S6B9>
5. At this stage, formative assessment is particularly important. Students must complete their homework, tests and reports on time. Please pay attention to all subjects in Google Classroom and take note of messages sent by teachers.
6. Online classes for public examination:  
PBS: Monday till Wednesday 4:00 – 5:30pm  
SPM (Senior 1, Senior 2): From Monday till Wednesday 4:00pm – 5:30pm

We wish you safe and good health. Thank you.

The Principal's Office

